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شماره

صفحه

روزنامه

شیراز  قصردشت  باغ های  موضوع 
سال های  آن ها  همیشگی  تخریب  و 
در  هم  همچنان  که  است  درازی 
شوراهای  هم  و  شیراز  شهرداری 
دوره های  در  شهر  این  اسلامی 
اما  هست  و  بوده  مطرح  گوناگون 
آنچه مدام مشاهده می شود، نابودی این 
سرمایه های بی نظیر شهر راز است که 
هر زمان به بهانه هایی انجام می شود و 
راه حلی جز حرف درمانی  نیز  تاکنون 

در این زمینه ارائه نشده است.
رسیده،  اثبات  به  رابطه  این  در  آنچه 
متولی  دستگاه های  سختِ  شکستِ 
بوده است که همچنان دست از باور 
اشتباه و منسوخِ اعِمال زور و فشار و 
رفتارهای قهری با مالکان و صاحبان 
این باغ های مظلوم برنداشته اند و هنوز 
ضوابط  هرگونه  که  نشده اند  متوجه 
گرفته  نظر  در  که  را  شرایطی  و 
باغداران  برای  باید  می گیرند،  و 

مقرون به صرفه و اقتصادی باشد و آنان 
از  را در آبادانی، حفاظت و حراست 

باغ های خود تشویق و ترغیب کند.
در  است  لازم  امر  این  متولی های 
دیدگاه ها و نظرهایِ خود که تابه حال 
موجب  بلکه  نداشته،  کاربردی  نه تنها 
است،  شده  باغ ها  خشکی  و  نابودی 
به روز  نسخه های  و  کنند  تجدیدنظر 
و شفابخش بپیچند و بیش ازاین باعث 
کاهش سطح فضاهای سبز و درخت 

و درختکاری نشوند.
که  است  فرارسیده  آن  زمان  اینک 
با  و  گذاشت  کنار  را  چوب ها  باید 
ایجاد  و  نشست  گفت وگو  به  مردم 
با  کنونی  جهان  چراکه  کرد،  تفاهم 
تفاوت های  پیش  سال   50 و   30  ،20
تفاهم  با  جز  مردم  و  کرده  بسیاری 
نظر گرفتن صرفه، هیچ ضابطه  و در 
و مقرراتی را نمی پذیرند و هیچ گونه 

تحمیلی را برنمی تابند.

مطهر  حرم  اسلامی  تبلیغات  و  فرهنگی  معاون 
تاریخی  اثر  هزار  چهار  ثبت  از  )ع(  شاهچراغ 
فرهنگی در موزه آستان مقدس حرم مطهر خبر 
روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به  داد. 
حجت الاسلام  )ع(،  شاه چراغ  آستان  عمومی 
سلامی افزود: همزمان با فرارسیدن ایام نوروز و 
اعیاد شعبانیه و همچنین با توجه به شرایط ویژه 
کشور در مقابله با ویروس کرونا و تعطیلی موقت 
آستان  گردشگری  مجموعه  منور،  بارگاه  این 
به  اقدام  شده  انجام  برنامه ریزی های  با  مقدس 

معرفی فعالیت های مجموعه در دو حوزه زائرین 
غیر ایرانی و موزه آستان مقدس کرد. او افزود: 
به معرفی  فعالیت های موزه ای می توان  در حوزه 
مجازی  فضای  از  استفاده  با  موزه  شاخص  آثار 
اشاره کرد.  مرتبط  در حوزه های  اطلاع رسانی  و 
سلامی ادامه داد: معرفی مجموعه سکه و اسکناس 
و همچنین معرفی آثار فلزی مجموعه در این بازه 
معرفی  تهیه آرشیو  قرار گرفت و  مدنظر  زمانی 
 آثار در قالب کلیپ های کوتاه نیز در دست اجرا 

است.

طرح  گفت:  شیراز  شهر  اسلامی  شوری  رئیس 
باغات  گروه بندی  خصوص  در  بازنگری 
قصردشت در حال انجام است اما برخی به دنبال 
کسب درآمدهای میلیاردی از این باغات هستند.
با  موسوی  عبدالرزاق  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
روز  خبری  نشست  کنفرانس  ویدئو  در  حضور 
شورای  کرد:  بیان  خبرنگاران  میان  در  شوراها 
شهر طرح ساماندهی باغات قصردشت را مصوب 
کرد بااین حال این طرح هنوز نهایی نشده است 
اما هنوز هم برخی هستند که به دنبال این موضوع 
درامدهای  کسب  قصردشت  باغات  از  که  بوده 

میلیاردی داشته باشند.
وی در خصوص نحوه تخریب باغات قصردشت 
باغات  مؤلفه  سه  اساس  بر  شد:  متذکر  نیز 
اولین  هستند  کاربری  تغییر  درخطر  قصردشت 
مؤلفه  و  است  زیربنایی  امور  کارگروه  مؤلفه 
نیز  سوم  مؤلفه  و   ۵ ماده  کمیسیون  نیز  دوم 
این در حالی است  کمیسیون ماده ۱۰۰ است و 
هستند  شهر  توسعه  دنبال  به  که  همه کسانی  که 
باغات  نباید  توافق رسیده اند که  به  این اصل  بر 
تحقق  مهم  این  و  شوند  تخریب  قصردشت 
نمی یابد مگر اینکه نظارت عموممی و مشارکت 
وجود  قصردشت  باغات  حفظ  راستای  در  مردم 
داشته باشد. او ادامه داد: مافیایی وجود دارد که به 
دنبال کسب سود و درامدهای میلیاردی از باغات 
قصردشت است و تنها افکار عمومی می تواند سد 

محکمی برای زیاده خواهی های عده ای باشد.
کرد:  تأکید  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
طی دوره های قبل شورا و شهرداری حتماً دلایل 
قصردشت  باغات  کاربری  تغییر  برای  محکمی 
تغییر  میزان  دقیق تر  بررسی  برای  اما  داشته اند 
دوره  طی  تغییرات  این  میزان  بایستی  کاربری 

قبل را با سه سال اخیر مقایسه کنید.

او ادامه داد: مشکلات مالی همواره در شهرداری ها 
وجود داشته است اما ایجاد ساختمان های بلند در 
یکی  این شهر  در  پل سازی  و  شیراز  سطح شهر 
از موضوعاتی است که در تغییر کاربری باغات 

قصردشت نیز باید موردتوجه باشد.
حق اظهارنظر دارم

به  پاسخ  در  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
خبرنگار مهر در خصوص رأی پرونده شهرداران 
و  وکیل  به عنوان یک  من  سابق گفت:  و  فعلی 
این  مورد  در  اظهارنظر  حق  حقوقی  کارشناس 
پرونده را دارم و امیدواریم با بررسی این پرونده 
در دادگاه تجدیدنظر احکام صادره در دادگاه با 

رأی دادگاه بدوی متفاوت باشد.
موسوی اضافه کرد: دادگاه تجدیدنظر باید رأی 
را دوباره موردبررسی قرار دهد و ادله ارائه شده 
توسط افراد را موردبررسی بیشتر قرار دهند این 
در حالی است که انتظار می رود رأی نهایی که 
صادر شود افرادی که در این حادثه مقصر هستند 

شناخته و به اطلاع عامه مردم برسند.
کسی  کنیم  فکر  که  موضوع  این  داد:  ادامه  او 
در این رخداد مقصر نیست و تنها بلایای طبیعی 
بلکه  نیست  است صحیح  بوده  رخداد  این  عامل 
در این رویداد حتماً شاهد قصور انسانی نیز بوده 
اینکه باید تمامی ابعاد حادثه سیل ۵ فروردین ۹۸ 
در دادگاهی که برای این موضوع در نظر گرفته 

شده است موردبررسی قرار داده شود.
در  که  فردی  هر  کرد:  خاطرنشان  موسوی 
دادگاه مقصر شناخته شود باید مجازات شود اما 
امیدواریم رائی که توسط دادگاه تجدیدنظر صادر 

می شود با رأی دادگاه بدوی متفاوت باشد.
شد:  متذکر  همچنین  شیراز  شهر  شورای  رئیس 
پرونده  این  خصوص  در  اظهارنظرهایی  پیش تر 
بود  شده  مطرح  شهر  شورای  رئیس  از  نقل  به 

بعد آن  اولین  بعد بود  این موضوع دارای ۲  که 
به  تا زمانی که  نباید رأی دادگاه  این است که 
و  شود  اعلام  رسانه ها  در  است  نرسیده  قطعیت 
این در حالی بود که با درخواست طرفین پرونده 
اعتقاد  به  بود.  شده  ارسال  تجدیدنظر  دادگاه  به 
قطعیت  به  هنوز  که  احکامی  انتشار  موسوی 

نرسیده است مصداق بارز جرم بوده است.
تعدیل نیرو نداریم

خود  صحبت های  از  دیگری  بخش  در  وی 
نیز  شهرداری  اقتصادی  شرایط  خصوص  در 
کرونا  ویروس  اینکه  به  توجه  با  کرد:  تأکید 
تمامی  و  بر شهرداری  زیادی  اقتصادی  تأثیرات 
معلوم  هنوز  است  گذاشته  اقتصادی  بنگاه های 
امسال چند درصد محقق شود  نیست که بودجه 
این بوده که تعدیل  اما نکته ای که واضح است 
موسوی  نمی گیرد.  صورت  شهرداری  در  نیرو 
خاطرنشان کرد: با توجه به برنامه ریزی هایی که 
در شهرداری و شورای شهر صورت گرفته است 
این دو نهاد برای هر سه حالت پایداری بیماری، 
کاهش بیماری و از بین رفتن کامل بیماری در 
سطح جامعه برنامه ریزی کرده و دارای برنامه های 
مشخصی در راستای اجرای طرح های عمرانی در 
سطح کلان شهر شیراز است. رئیس شورای شهر 
شیراز اظهار کرد: محدودیت تحقق بودجه سال 
۹۹ باعث شده تا نسبت به دسته بندی پروژه های 
انسان محور و عمرانی اقدامات لازم صورت بگیرد 
بااین حال یکی از اصلی ترین برنامه های شهرداری 
و  اولویت دار  پروژه های  اجرای  شهر  شورای  و 

انسان محور شهرداری است.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی 
مدیرعامل  فارس،  استان  منطقه ای  برق  شرکت 
توانیر در آیین تودیع و معارفه مدیرعامل شرکت 
ویدیو  به صورت  فارس که  استان  منطقه ای  برق 
با تقدیر از  کنفرانس و از راه دور برگزار شد، 
خدمات عبدالعزیز کریمی مدیرعامل پیشین برق 
منطقه ای فارس و بوشهر برای غلامرضا نصیری 
موفقیت  آرزوی  شرکت  این  جدید  مدیرعامل 
کرد و گفت: مهندس کریمی از مدیران خوب 

در صنعت برق هستند و شرکت از خدمات وی 
بهره مند بود که به شرف بازنشستگی نائل شدند 
بهره مند  ایشان  مشورت های  از  برق  صنعت  و 

خواهد بود.
مدیرعامل توانیر همچنین گفت: در برق منطقه ای 
استان  اهمیت  اهمیت شرکت و  لحاظ  به  فارس 
مدیرعامل کاملًا  انتخاب  فرایند  بوشهر  و  فارس 
نصیری  غلامرضا  مهندس  و  شد  برگزار  قانونی 
از  وی  اینکه  قابل توجه  نکته  شدند،  انتخاب 

از  کافی  شناخت  و  است  فارس  برق  همکاران 
صنعت  رشد  به  موضوع  این  و  دارند  استان  دو 
معاون  حائری   همایون  کرد.  خواهد  کمک 
این  در  نیز  انرژی  و  برق  امور  در  نیرو  وزیر 
به صرفه  که  راهکارهایی  اتخاذ  لزوم  بر  مراسم 
جویی بیشتر کمک می کند تأکید کرد و گفت: 
مدیریت مصرف برق سبب صرفه جویی سه هزار 
 و ۸۰۰ مگاواتی برق در کشور در تابستان سال 

گذشته شد.

شیراز  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
راننده  بدون  هوشمند  تراموای  که  کرد  اعلام 

)ART( در این کلان شهر راه اندازی می شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی 
شهرداری شیراز، مجتبی زوربخش در جلسه ویدئو 
هوشمندسازی  کمیسیون  اعضای  با  کنفرانسی 
فناوری  اینکه  به  اشاره  با  شیراز  شهر  شورای 
سیستم  مزایای   )ART( هوشمند  تراموای  جدید 
خود  در  همزمان  را  ریلی  و  اتوبوسی  حمل ونقل 
دارد و در عین حال یک سیستم حرکتی سریع 
و از همه مهم تر دوست دار محیط زیست به شمار 
می رود، گفت: در جلسه کمیسیون هوشمند سازی 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  اطلاعات  فناوری  و 
بررسی های  جهت  حمل ونقلی  نوین  سیستم  این 
کارشناسی و راه اندازی در شهر شیراز در دستور 

کار قرار گرفت.
ترامواهای  انواع  از  یکی   ART اینکه  بابیان  او 
هوشمند است اضافه کرد: این سیستم حمل ونقل 
سیستم های  از  بهره گیری  با  و  بوده  هوشمند 
چین  در  بار  اولین  برای  دیتا  انتقال  و  ارتباطی 

رونمایی شده است.
معاون شهردار شیراز عنوان کرد: این ART که 
تا ۵۰۰  قابلیت حمل ۳۰۰  ۳۲ متر طول داشته و 
حداکثر  دارد،  را  تن   ۴۸ معادل  وزنی  یا  مسافر 
سرعت آن نیز ۷۰ کیلومتر بر ساعت است و پس 

از ۱۰ دقیقه شارژ باتری تا ۲۵ کیلومتر حرکت 
می کند. به گفته زوربخش، این سیستم حمل ونقل 
زیرساخت های  از  یک  هیچ  به  نیازی  سریع 
بر  و  ندارد  طولانی مدت  و  هزینه بر  عمرانی 
بر روی  به کمک خط کشی  نوارهایی که  روی 
خیابان ها قرارگرفته و شناسایی توسط سنسورهای 

بر روی ART، حرکت می کند.
استفاده از فیبر نوری در زیرساخت های مرکز 

کنترل ترافیک شهرداری شیراز
مطرح  موضوع  دیگر  خصوص  در  همچنین  او 
کرد:  عنوان  سازی  هوشمند  کمیسیون  در  شده 
در  نوری  فیبر  از  استفاده  مزایای  به  توجه  با 
زیرساخت های مرکز کنترل ترافیک برای انتقال 

اطلاعات دوربین های نظارتی و ملزومات ترافیکی 
سطح شهر، با هماهنگی سازمان فناوری اطلاعات 
و ارتباطات شهرداری شیراز، در آینده ای نزدیک 
بر  داده ها  و  تصاویر  انتقال  سیستم  از  مرکز  این 

پایه فیبر نوری بهره مند خواهند شد.
نوری  فیبر  از  استفاده  کرد:  اضافه  زوربخش 
سرعت انتقال دیتا و تصاویر را افزایش و منفعت 
اقتصادی را در درازمدت برای مجموعه شهرداری 

شیراز به همراه خواهد داشت.
او همچنین در حاشیه بازدید لیلا دودمان، رئیس 
اطلاعات  فناوری  و  سازی  هوشمند  کمیسیون 
هوشمند  سیستم  از  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
اجرای سامانه مدیریت  پارکینگ هدایت گفت: 
هوشمند و یکپارچه در پارکینگ های سطح شهر، 
راحتی  مدیریتی،  امور  تسهیل  باعث  می تواند 
شهروندان در استفاده از پارکینگ ها و مدیریت 
بر  دقیق  نظارت  همچنین  و  آن ها  برای  زمان 

اجرای مصوبات و نرخ گذاری ها شود.
شیراز  شهرداری  ترافیک  و  حمل ونقل  معاون 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر پارکینگ هدایت 
به سیستم مکانیزه پرداخت و شناسایی اتوماتیک 
تشخیص  سنسورهای  همچنین  و  و خروج  ورود 
به  بعد  فاز  در  و  گردیده  مجهز  خودرو  پارک 
 )IOT( سامانه مدیریت پارکینگ اینترنت اشیاء

تجهیز می شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس گفت: تاکنون ۱۰ هزار و ۴۹۲ تن گندم از مراکز خرید فعال سازمان تعاون روستایی و اداره کل غله در فارس 
خریداری شده که در مقایسه با مدت مشابه پارسال، رشد ۱۷ درصدی داشته است.

 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان فارس، محمدمهدی قاسمی با اعلام خبر فوق گفت: تاکنون ده هزار 
و ۴۹۲ تن گندم از مراکز خرید فعال سازمان تعاون روستایی و اداره کل غله در این استان خریداری شده که در مقایسه با مدت مشابه پارسال، رشد 
۱۷ درصدی داشته است. او افزود: لیست ۶۲۰۰ تن گندم به بانک کشاورزی ارسال که معادل ۶۰ درصد مطالبات گندمکاران است و به طور کامل 
پرداخت شد. به گفته قاسمی، با توجه به فعالیت های انجام شده برای تأمین نهاده ها و پیگیری مراحل کاشت، داشت و برداشت توسط سازمان جهاد 
کشاورزی افزایش ۵۰ درصدی قیمت نسبت به سال گذشته و بارندگی های مناسب پیش بینی می شود در سال زراعی جاری، خرید گندم در مقایسه با 

سال زراعی گذشته افزایش داشته باشد.

عمران،  کمیسیون  رئیس  قائدی 
حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی 
شهر شیراز در حاشیه بازدید از پروژه 
کنارگذر شمال شرقی شیراز، گفت: 
تکمیل تقاطع خرامه کمربندی، پس 
از تملک پلاک های ضلع جنوبی این 

پروژه انجام می شود.
از  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
شهر  اسلامی  شورای  عمومی  روابط 
شیراز، وی این پروژه را در تکمیل 
پروژه کنارگذر شمال شرقی شیراز 
داشت:  بیان  و  کرد  قلمداد  مهم 
خرامه- تقاطع  پروژه  کامل  اجرای 

هزار   36 حدود  نیازمند  کمربندی 
مترمربع تملک است.

قائدی ادامه داد: در حال حاضر تملک 
حدود 23 هزار مترمربع از پلاک های 
است  شده  انجام  پروژه  شمالی  ضلع 
و حدود 13 هزار مترمربع تملک در 
ضلع جنوبی پروژه باقی مانده که در 
این خصوص نیز با تلاش شهرداری، 
توافقاتی حاصل شده است که پس از 
تملک کامل، مراحل تکمیلی پروژه 

طی می شود.
کمربندی  خرامه،  تقاطع  افزود:  وی 
شهرک  به  کنارگذر  دسترسی 
تأمین  را  بالعکس  و   سعدی 

می کند.
دبیر  بازدید  این  در  است  گفتنی 
راه  مدیرکل  استان،  ترافیک  شورای 
اداره راه  و شهرسازی فارس، رئیس 
داری و حمل ونقل جاده ای شهرستان 
کل  اداره  ایمنی  اداره  رئیس  شیراز، 
سه  منطقه  شهردار  فارس،  راهداری 
شرکت  شهرداری،  مدیران  دیگر  و 
ساخت و توسعه راه ها، پلیس راهور، 
یاوران شورا و دیگر مدیران شهری 

نیز حضور داشتند.

سپاه  بسیج  مقاومت  ناحیه  فرمانده 
احمد بن موسی )ع( شیراز از توزیع 
شهر  این  در  معیشتی  بسته   ۱۸۰۰۰

خبر داد.
به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
ناحیه  سپاه  عمومی  روابط  از  نقل 
احمدبن موسی )ع( سرهنگ مرتضی 
خسروانی در رزمایش کمک مؤمنانه 
مبارک  ماه  حلول  تبریک  ضمن 
رمضان به فلسفه تشکیل بسیج اشاره 
نهادی  بسیج  داشت:  اظهار  و  کرد 
مردم  به  خدمت  راه  در  و  مردمی 
دریغ  تلاشی  هیچ  از  و  بوده  پیشتاز 

نمی کند. 
بسیج  اینکه  بر  تأکید  با  خسروانی 
فلسفه  و  بوده  مردمی  تشکیلات 
بودن  مردمی  همین  نیز  آن  تشکیل 
به  توجه  با  بسیج  گفت:  است،  آن 
تهدیداتِ متوجه به نظام و مردم شیوه 
نیز  را  خود  برنامه های  و  فعالیت 
نیز  حاضر   حال  در  می کند،  عوض 
بسیج برای مقابله با بیماری کرونا و 
کمک مؤمنانه به مردم پیشتاز است.

)ع(  موسی  بن  احمد  سپاه  فرمانده 
شیوع  مدت  در  اینکه  بابیان  شیراز 
حد  در  سپاه  و  بسیج  کرونا  بیماری 
این  کنترل  برای  کمک هایی  توان 
با  کرد:  بیان  داده اند،  انجام  بیماری 
کارگاه  هشت  راه اندازی  و  تشکیل 
ماسک توسط بسیجیان سپاه احمد بن 
یک  توانستیم  شیراز  در  )ع(  موسی 
میلیون 2۰۰ هزار ماسک در این شهر 

توزیع کنیم.
وی با اشاره به فرمایشات مقام معظم 
رهبری بر کمک های مؤمنانه در ماه 
 ۱۸ کرد:   تصریح  رمضان  مبارک 
توزیع  شیراز  در  معیشتی  بسته  هزار 
این  کرده ایم که ۱5۰۰ بسته آن در 
نیازمند  خانواده های  بین  رزمایش 

شناسایی شده از قبل توزیع می شود.
فعالیت های  دیگر  به  خسروانی 
اشاره  کرونا  با  مبارزه  در  بسیجیان 
کرد و گفت: 42 هزار بسته بهداشتی 
توزیع و 5۱۰۰ نفر روز در قالب 26 
گندزایی  را  محلات  و  خیابان ها  تیم 

کردند.

 دکتر قائدی رئیس کمیسیون عمران، 
حمل ونقل و ترافیک خبر داد؛

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

شرایط جذب سرباز معلم ابلاغ شد

علت صف های طولانی در بیرون از مراکز 
شماره گذاری خودرو اعلام شد

 افزایش ساعت کاری تا پنج عصر 

 تحلیل این خبر را در ستون
 سمت راست بخوانید

بازداشت دو عامل کری خوانی و قدرت نمایی 
در فضای مجازی 

از هر دری کلامی

رئیس سازمان جهاد کشاورزی فارس خبر داد؛

معاون آستان مقدس شاهچراغ اعلام کرد؛

رئیس شورای شهر شیراز:

تنها افکار عمومی می تواند سد محکمی برای زیاده خواهی های عده ای باشد

معاون شهردار شیراز:

رئیس شورای شهر شیراز:

تنها افکار عمومی می تواند سد محکمی برای 
زیاده خواهی های عده ای باشد


